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(Concept) Verslag 

Auditcommissie Bloemendaal dinsdag 8 januari 2019 

Aanwezig: 

Commissieleden: mevrouw Faas, de heren Groen en Harder 

Accountant: de heren Bosma en Moens (Bakertilly) 

Wethouder: de heer Wijkhuisen, mevrouw De Roy van Zuidewijn 

Ambtelijke ondersteuning: de heren Goossens en Van der Lans 

Secretaris: mevrouw Hageman 

 

1. Opening en berichten van verhindering 

De vergadering wordt geopend. Hartelijk welkom aan de accountant en het nieuwe 

lid van de Auditcommissie, mevrouw Faas. Na het voorstelrondje arriveert de heer 

Harder. 

 

2. Mededelingen voorzitter en leden 

geen 

 

3. Vaststellen van de agenda 

Agendapunt 5. Wordt geplaatst naar het einde van de agenda. Agendapunt 6. wordt 

van de agenda afgehaald. Agendapunt 6. stond geagendeerd voor de vergadering 

van de Auditcommissie op 11 december 201. De vergadering heeft geen doorgang 

gevonden. Mevrouw C. Faas is op 13 december 2018 benoemd als lid van de 

Auditcommissie. De agendapunten 7, 8 en 11 worden als eerste besproken in 

verband met de aanwezigheid van de accountant. De agendapunten 12 en 13 

worden van de agenda afgehaald omdat deze besproken zijn in de raadsvergadering 

van 13 december 2018. 

 

4. Vaststellen van het verslag van 14 juni 2018 

Verslag wordt vastgesteld onder aantekening dat bij 11. Mededelingen college over 

BTW Haringbuys moet zijn: Er is een doelmatigheidscompromis met de 

Belastingdienst gesloten. 

 

5. Benoemen van de nieuwe voorzitter Auditcommissie 

Twee commissieleden stellen zich beschikbaar voor het voorzitterschap. 

Bespreking vindt plaats over de invulling van deze vacature. De verdeling is als 

volgt; de heer Groen (voorzitter), mevrouw Faas (plv. voorzitter), de heer Harder (2e 

plv. voorzitter). 

 

6. Bespreken de werving van het nieuwe lid van de Auditcommissie 

Van de agenda gehaald. 
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De agendapunten 7, 8 en 11 worden besproken in het bijzijn van de accountant. 

7. Bespreken Management Letter 2018 

Toelichting Collegebrief Aanbevelingen Accountant 

De heer Moens verklaart dat in het najaar de interne beheersorganisatie getoetst 

wordt en in april de eindcontrole van de jaarrekening. 

 

Aandachtspunten: 

Interne Controle verklaring: 

Vanaf 2021 dient het College een Interne Controle verklaring voor rechtmatigheid af 

te geven. Een versterking van de interne beheersorganisatie is vereist. Het College en 

het MT onderschrijven dit, in 2019 zal dit verder geïmplementeerd worden. 

 

Opvolging aanbevelingen: De accountant ziet toe op opvolging van aanbevelingen en 

rapporteert hierover.  

 

Sociaal domein: 

Vooral wat betreft jeugdhulp is er toenemende aandacht voor rechtmatigheid, 

effectiviteit en doelmatigheid. Wat betreft prestatielevering Zorg in Natura (ZIN) 

wordt nu uitgegaan van de controleverklaring van zorginstellingen. Streven is om 

meer te gaan steunen op vragen over zorgverlening aan cliënten. Wat betreft 

effectiviteit en doelmatigheid is meer regie en aandacht gewenst, maar in de praktijk 

lastig te implementeren. Veel doorverwijzingen worden gedaan door huisartsen e.a. 

en bij de toegang tot zorg via de CJG zou de gemeente bv. meer kunnen inzetten op 

regie op proportionele zorg (niet teveel/niet te weinig). Het is zaak om hier meer 

initiatieven te ontplooien en met ‘vallen en opstaan’ hier meer grip op te krijgen. Dit 
wordt onderschreven door wethouder De Roy, zij deelt mee dat de mogelijkheden 

worden onderzocht om samen te werken met CJG-Kennemerland om e.e.a. verder te 

professionaliseren en de continuïteit te borgen.    

 

Advies accountant: Door meer inzicht / analyse op effectiviteit van zorg kan meer 

worden gestuurd op preventie en doelmatigheid. De gemeente moet zich hierbij niet 

teveel door privacyoverwegingen laten sturen, cliënten kunnen zich ook gehoord 

voelen als de gemeente zich sterk maakt voor een adequate hulpverlening.  

Er is een aantal mogelijkheden om de grip van de gemeente te verbeteren, bv. meer 

op lokaal niveau met instellingen praten over ‘onze cliënten’, de samenwerking tussen 
organisaties te verbeteren, de verantwoordingsstructuren te versterken. 

 

Subsidies: 

De auditcommissie dringt aan op het vaker rappelleren van organisaties om hun 

subsidieverzoek tijdig in te dienen en conform de verordening te werken. Naast het 

rappelleren realiseert de auditcommissie zich dat het ook de eigen 

verantwoordelijkheid van de organisaties is om tijdig een aanvraag in te dienen. In 

het  nieuw voorstel zal de vraag opgenomen worden of het efficiënt is om de controle 

op de kleine subsidies van € 200,00 en minder door 4 personen te laten controleren? 
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 Waar de regelgeving in de Algemene Subsidieverordening (ASV) onvoldoende 

uitvoerbaar is, dient de ASV verder te worden aangescherpt.  De effectiviteit van 

regelgeving dient hierbij voorop te staan. Vanuit de afdeling Beleid wordt een voorstel 

gedaan voor een vereenvoudigde, effectieve ASV. 

 

 

 

8. Stand van zaken uitvoering Auditplan WMO Jeugdhulp 

De audit wordt door de interne staf uitgevoerd. De vraag wordt gesteld in hoeverre 

de audit onafhankelijk wordt uitgevoerd en hierover gerapporteerd wordt. De heer. 

Moens benadrukt dat bij voorkeur van een open dialoog en lerende organisatie 

uitgegaan dient te worden. Vanuit de ambtelijke staf wordt benadrukt dat vooral over 

de feitelijke situatie wordt geoordeeld en dat dit de basis moet zijn voor 

vervolgstappen om beter grip te krijgen op adequate zorgverlening en kosten. 

Binnenkort is de rapportage over de audit beschikbaar. 

 

9. Evaluatie P&C 2018  

De p&c cyclus 2018 is geëvalueerd en het voorstel voor het spoorboekje P&C 2019 

wordt besproken. De auditcommissie ziet graag dat de substantiële nieuwe 

uitgaven/overschrijdingen door het college gemeld worden tijdens vergaderingen 

gedurende het jaar, zodat raads- en commissieleden hiervan eerder op de hoogte 

gebracht worden. De auditcommissie beveelt aan dat dit als vast agendapunt zal 

worden opgenomen op de agenda van de commissie Bestuur en Middelen. De heer. 

Wijkhuizen zegt dit namens het college toe. 

 

10. Spoorboekje P&C 2019 

Het College legt een voorstel voor aan de Auditcommissie om in de komende periode 

de voorjaarsnota en najaarsnota te vervangen door een zomernota alsmede een 

eindejaar voorstel (comptabiliteitsnota). Deze maatregel zal een besparing van de 

ambtelijke capaciteit betekenen, deze zal zich vertalen in een Kadernota met een 

meer beleidsmatige inhoud. Naar het oordeel van de auditcommissie gaat dit voorstel 

om een substantiële wijziging ten opzichte van 2018. Afgesproken wordt dat het 

spoorboekje 2019 en het voorstel voor deze verandering via een collegebrief aan de 

raad wordt aangeboden. De brief kan dan desgewenst geagendeerd worden in 

Commissies en Raad. De auditcommissie verzoek het spoorboekje aan te passen 

dusdanig aan te passen dat er geen onduidelijke afkortingen meer in staan en dat het 

voor de lezer meteen duidelijk is waar het om gaat. 

 

11. Bespreken aandachtspunten voor de accountant voor het boekjaar 2018 en 

2019. 

 

A. Vooral het sociaal domein en subsidieverlening blijft een punt van aandacht en 

zorg. 

 

B. Het op de hoogte zijn van financiële regelgeving door raadsleden is een punt van 

zorg en aandacht omdat door gebrek aan kennis onjuiste beelden/verwachtingen 

worden gewekt. De accountant geeft aan een technische toelichting voor 
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raadsleden te willen verzorgen waar in het duiden van de financiële positie en 

onderlinge verbanden centraal staat. De auditcommissie staat hier positief 

tegenover en wil dit voorstel inbrengen bij commissie en raad.  

 

C. De wijze van verantwoording zou wat meer met grafieken/tabellen kunnen. Waar 

mogelijk zou de verantwoording korter kunnen, maar de gemeente moet zich 

houden aan de eisen van de Besluit Begroting en Verantwoording (BBV) en de 

programma indeling. De kracht voor de Raad zit in het SMART formuleren van 

doelstellingen en de rapportage hierover.  

 

D. Geïnformeerd wordt naar de mogelijkheden dat de accountant een 

doelmatigheidstoets op ICT-uitgaven uitvoert. Dat is echter aan het college, 

omdat de accountant hier geen toetsingskader voor heeft. Benchmarken is een 

mogelijkheid, maar gaat vaak over het verklaren van verschillen en 

oordeelsvorming is lastig. 

 

12. Bespreken belastingverordening 

Van de agenda gehaald. 

 

13. Najaarsnota/Comptabiliteitnota 

 Van de agenda gehaald. 

 

14. Wat verder ter tafel komt 

- Stand van zaken verkoop aandelen Eneco: Naar verwachting loopt het 

verkoopproces in 2019 en is definitieve verkoop aan de orde in 2020. -

Samenwerking ambtelijke staf/auditcommissie: Inzet is een constructieve 

samenwerking waarin feedback van beide kanten op prijs wordt gesteld. 

 

15. Sluiting 

De voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering om 22.32 uur. 

 

Nieuwe datum: 

Dinsdag 21 mei om 20:00 uur. 

In aanwezigheid van de extern accountant in verband met de Kadernota en de 

Jaarrekening 2018. De Kadernota zal alleen op hoofdlijnen besproken worden om te 

beoordelen of er bijzonderheden in staan. 

 

 

 

Overveen, 11 januari 2019 

Voorzitter van de Auditcommissie 

Ph. Groen 


